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WHITEPAPER TIME TO SAY GOODBYE (Version: 27th Feb 2024) 

Who we are 

Welcome to truth.unscripted. 

Meet Michel Abdollahi and his Team: Pioneers of Authentic Storytelling 

Join Michel Abdollahi and his team at truth.unscripted for a dive into authentic storytelling. We bring 

raw, real narratives to the forefront, focusing on untold stories across global issues like climate change 

and social justice. Time to Say Goodbye is our first documentary under this umbrella initiative. 

Our Philosophy: Authenticity and Impact 

Our mission is to redefine storytelling. We capture life in its purest form, creating a space where you're 

not just informed but also engaged and part of a community that values truth and action. 

What you can expect 

Dynamic Journalism: More Than Stories 

Our mission blends deep research, wit, and adventure into dynamic journalism. We're not just sharing 

stories; we're offering a passion-fueled exploration of the world that's both engaging and enlightening. 

Inspiring Real-World Action 

Our stories aim to inspire action. We encourage you to ask "What now?" and empower you to make a 

tangible impact. It's about turning inspiration into meaningful change. 

Be Part of the Change 

Join us in addressing crucial issues like climate change and social justice. Under Michel Abdollahi's 

guidance, we're more than storytellers; we're change-makers. 

Your Role in Shaping Tomorrow 

You, as our viewer, are a vital part of this narrative. Join our movement and actively contribute to 

shaping a better future.  
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What you get 

Join Our Mission: Make a Difference with Every Frame 

Step into a unique initiative where your funding brings about tangible change. With each funding, you 

receive a copy of a frame from our documentary as a gift, a meaningful piece of our story. Each frame 

is allocated to one funding only once. All copyrights will be retained. 

Understanding Frames 

A frame is a single image from a video, representing a distinct moment in time. Our documentary 

comprises 250,000 such frames, each capturing a unique aspect of the stories and causes we champion. 

Frames: More Than Just Images 

These frames are not just images; they're powerful symbols of your contribution to broader causes. 

They represent critical issues like the plight of the 25,000 polar bears left in the wild. Your funding, 

even as small as €2.50, aids in impactful projects aimed at combating climate change, protecting 

wildlife, preserving nature and promoting journalism. 

Where the money goes to 

We have a simple division: 75% of the funds collected via our crowdfunding will be donated, and 25% 

is used to create more the next important documentaries for you, which corresponds to the legal 

purpose of our foundation and is legally necessary to maintain our charitable status (further 

information on the corporate purpose can be found under 'Disclaimers')." 

All donations will be collected at Telemichel Stiftung gGmbH. Any donation above € 300 is eligible for 

donation receipt. Please visit the FAQ section for such a receipt. 

We have selected four reputable organizations that align closely with our mission and have a proven 

track record of making a meaningful impact in their respective areas: 

JANE GOODALL INSTITUTE GERMANY 
Pioneering global conservation with a heart for humans and wildlife, empowered by Jane Goodall's 
unique spirit. 
 
BERLIN WORLD WILD  
Planet Earth is losing awesome creatures daily, like Polar Bears. Heroes like Berlin World Wild track 
their every move, building Arctic sanctuaries to keep the wild white for future explorers. 
 
FRIDAYS FOR FUTURE GERMANY 
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A powerful movement forged by young voices, driving global change for a sustainable future. 

Our Partners 

We have brought on board strong partners who share our vision: 

SPIEGEL TV 
The TV program of German news magazine “Der Spiegel”, one of Europe's top publications. 
 
JUNG VON MATT 
An icon of creativity. One of Germany’s most award-winning advertising agencies. 

 
TIERPARK BERLIN 
Europe's largest zoo, leading in the pursuit of breeding endangered species. 
 

Community & Links 

We need you! 

Community Platforms 

YouTube: An immediate channel for our documentaries, real-time updates, Q&A, and personalized 

interaction with us and fellow users. 

Instagram: Regular updates, announcements, and engagement activities to keep the community 

informed and connected. 

Community Involvement 

Feedback and Collaboration: Encouraging community members to provide feedback, suggestions, and 

actively participate in the development process. 

Rewards and Recognition: Implementing reward systems and recognition programs to celebrate 

community contributions and achievements. 

Regular Communication: Maintaining transparency and consistency through regular updates, AMAs 

(Ask Me Anything), and community-focused content. Our communication strategy aims to keep our 

community engaged throughout the crowdfunding campaign and beyond. We will provide regular 

updates on the impact of donations through our channels, e.g. behind-the-scenes insights, updates on 

our YouTube channel and on Instagram, featuring interviews, discussions on relevant topics, and Q&A 

sessions. 

Impact Measurement 
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We aim to maintain engagement with the projects, observing how the funds are utilized and ensuring 

they are effectively allocated. This endeavor will be integrated into our journalistic efforts, allowing you 

to join us on this journey. However, it must be emphasized that while we are donating the funds to 

those committed to investing in environmental conservation, human welfare, and future initiatives, we 

do not have control over the actual use of these funds.  

Conclusion 

To sum it all up 

1. Michel Abdollahi and his team offer unscripted, genuine journalism, aiming to inspire action on 

global issues like climate change and social justice. 

2. Donors receive frames from our documentary as a symbol of their contribution, supporting vital 

projects with each donation. 

3. Our documentary's 250,000 frames represent pressing issues, with a focus on the urgency of wildlife 

conservation and honest reporting. 

4. We donate 75% of collected funds directly to impactful causes, while 25% will be allocated to the 

creation of more enlightening documentaries. 

5. Join our movement for change and become part of a community dedicated to making a real 

difference, one frame at a time. 

Disclaimers 

The more you know… 

Disclaimer for Voluntary Donations to a Non-Profit Organization 

Please be aware that your donations to our non-profit limited liability company (gGmbH), which holds 

a certificate of charitable status, are voluntary contributions. As a token of our appreciation for your 

support, you will receive a frame from our documentary as a symbolic gift, which holds no material 

value. 

No Refund on Donations 

All voluntary donations made to our organization are final and non-refundable. Once a donation has 

been made, we are unable to process any returns or refunds. Please consider this before making your 

donation. 
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Personal Responsibility in Legal Matters 

We wish to inform donors that they are personally responsible for addressing any legal questions 

related to their voluntary donation, such as tax deductibility or similar matters. We recommend 

consulting a qualified professional to address individual legal or tax-related issues. 

General Disclaimer 

Please note that we make no representations or warranties of any kind, express or implied, regarding 

the completeness, accuracy, reliability, suitability, or availability of any information, products, services, 

or related graphics contained on our website or in our materials for any purpose. Any reliance you place 

on such information is therefore strictly at your own risk. Please note that this whitepaper is subject to 

change without notice.  

In no event will we be liable for any loss or damage including without limitation, indirect or 

consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from loss of data or profits 

arising out of, or in connection with, the use of this website or our services. We disclaim all 

responsibility for any harm resulting from your use of any information, services, products, or materials 

provided by us. 

About Telemichel Foundation, the company behind truth.unscripted 

Telemichel Stiftung gGmbH 
Große Freiheit 65 
22767 Hamburg 
Germany 
 
was founded in 2022 by German journalist and artist Michel Abdollahi. It is recognized as a non-profit 
organization by the Federal Republic of Germany and pursues the following objectives: 
 
The purpose of the company is (a) to promote art and culture, (b) to promote environmental and 
nature conservation, as well as animal protection. The environment, nature, and animals are to be 
protected in such a way that the diversity of species, uniqueness, and beauty of the natural 
environment are preserved and sustainably secured. (c) the promotion of education, as well as the 
promotion of gender equality between women and men.  
 
The purpose of the statutes is particularly realized through measures to promote the following 
purposes: (a) theater and stage events as well as the staging of plays and the installation of art, (b) 
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acquiring and publicly disseminating knowledge about ecological interrelationships, educating the 
public about the necessity of environmental protection to preserve the environment, nature, and 
animal populations, disseminating knowledge about the endangerment of the environment, nature, 
and animals through own publications and lectures, collaboration with other institutions, associations, 
and personalities pursuing identical goals in environmental and nature conservation, forwarding funds 
to other tax-privileged corporations with identical purposes, organization, implementation, and 
promotion of seminars, coaching, and other training sessions offered for educational and equality 
purposes. 
 
The company pursues exclusively and directly non-profit purposes in the sense of the section "Tax-
privileged Purposes" of the Fiscal Code. The corporation operates altruistically; it does not primarily 
pursue self-economic purposes. © 2024 
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WHITEPAPER TIME TO SAY GOODBYE DEUTSCH 

Wer wir sind  

Herzlich Willkommen bei truth.unscripted.  

Lernen Sie Michel Abdollahi und sein Team kennen – Pioniere des authentischen 
Storytellings 

Begleiten Sie Michel Abdollahi und das Team von truth.unscripted auf einer Reise in die Welt des 
authentischen Storytellings. Wir rücken echte, unverfälschte Geschichten in den Fokus und 
konzentrieren uns dabei auf bisher unerzählte Aspekte globaler Themen wie Klimawandel und soziale 
Gerechtigkeit. „Time to Say Goodbye“ ist unsere erste Dokumentation im Rahmen dieser Initiative. 

Unsere Philosophie: Authentizität und Impact  

Unser Ziel ist die Neudefinition des Storytellings! Wir möchten das Leben in seiner reinsten Form 
einfangen und eine Umgebung schaffen, die nicht nur informiert, sondern auch zur Teilnahme 
einlädt. Damit Sie Teil einer Gemeinschaft werden, die Wert auf Wahrheit und Handeln legt. 

Was Sie erwartet 

Dynamischer Journalismus: Mehr als nur Geschichten  

Unsere Mission ist es, fundierte Recherche, Humor und Abenteuer zu dynamischem Journalismus zu 
vereinen. Wir erzählen nicht nur Geschichten, sondern bieten eine leidenschaftliche 
Auseinandersetzung mit der Welt, die fesselnd und aufschlussreich ist.  

Impulse für die reale Welt  

Unsere Geschichten sollen zum Handeln inspirieren. Wir ermutigen Sie, sich zu fragen: "Was nun?“ 
und motivieren Sie dazu, etwas zu bewirken. Es geht darum, Inspiration in sinnvolle Veränderungen 
umzuwandeln.  

Werden Sie Teil des Wandels  

Helfen Sie uns, wichtige Themen wie den Klimawandel und soziale Gerechtigkeit anzugehen. Unter 
der Leitung von Michel Abdollahi sind wir mehr als nur Journalist:innen - wir sind Gestalter:innen des 
Wandels.  
  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

truth.unscripted  A label of Telemichel 
 

Telemichel Stiftung gGmbH  Große Freiheit 65  22767 Hamburg 

hello@truth-unscripted.com  www.truth-unscripted.com 

Ihre Rolle in der Gestaltung von morgen  

Sie, als unsere Zuschauer:in, sind ein wichtiger Teil dieser Entwicklung. Schließen Sie sich uns an und 
tragen aktiv dazu bei, eine bessere Zukunft zu schaffen! 

Was Sie bekommen  

Werden Sie Teil unserer Mission: Mit jedem Frame eine Veränderung schaffen  

Schließen Sie sich einer einzigartigen Initiative an, bei der Ihre Spende zu spürbaren Veränderungen 
führt. Als Dank erhalten Sie für jede Spende einen Frame aus unserer Dokumentation – ein 
symbolisches Geschenk, das einen Teil unserer Geschichte repräsentiert. Jeder Frame wird nur 
einmal vergeben, und sämtliche Urheberrechte bleiben bei uns.  

Das Verständnis von Frames 

Ein Frame ist ein einzelnes Bild aus einem Video oder Film, das einen individuellen Zeitpunkt 
darstellt. Unser Dokumentarfilm besteht aus 250.000 solcher Frames, von denen jedes einen 
einzigartigen Aspekt der Geschichten und Anliegen einfängt, für die wir uns einsetzen.  

Frames: Mehr als nur Bilder  

Diese Frames sind nicht nur Bilder, sondern aussagekräftige Zeichen für Ihren Beitrag zu einem 
breiteren Ziel. Sie stehen für kritische Themen wie die Notlage der 25.000 Eisbären, die noch in freier 
Wildbahn leben. Ihre Spende, auch wenn sie nur 2,50€ beträgt, unterstützt wirkungsvolle Projekte 
zur Bekämpfung des Klimawandels, zum Schutz der Tierwelt, zur Erhaltung der Natur und zur 
Förderung des Journalismus. 

Wohin die Einnahmen gehen 

Wir haben eine einfache Verteilung: 75 % der über unser Crowdfunding gesammelten Einnahmen 
werden gespendet, und 25 % werden für die Erstellung weiterer aufklärender Dokumentarfilme 
verwendet. Dies entspricht dem gesetzlichen Zweck unserer Stiftung und ist rechtlich notwendig, um 
unsere Gemeinnützigkeit aufrechtzuerhalten. Weitere Informationen zum Unternehmenszweck 
finden Sie unter 'Haftungsausschlüsse'. 
 
Alle Spenden werden bei der Telemichel Stiftung gGmbH gesammelt. Für jede Spende über 300€ 
kann eine Spendenbescheinigung ausgestellt werden. Besuchen Sie für weitere Informationen den 
FAQ-Bereich.  
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Wir haben drei renommierte Organisationen ausgewählt, die eng mit den Zielen der Telemichel 
Stiftung gGmbH übereinstimmen und nachweislich in ihren jeweiligen Bereichen etwas bewirken:  

JANE GOODALL INSTITUTE DEUTSCHLAND 

Pionierarbeit im globalen Naturschutz mit einem Herz für Menschen und Wildtiere, gestärkt durch 
den einzigartigen Geist von Jane Goodall.  

BERLIN WORLD WILD  

Der Planet Erde verliert täglich wunderbare Lebewesen, wie zum Beispiel Eisbären. Helden wie Berlin 
World Wild verfolgen jeden ihrer Schritte und errichten Schutzgebiete in der Arktis, um die Wildnis 
für künftige Entdecker:innen zu bewahren.  

FRIDAYS FOR FUTURE DEUTSCHLAND  

Eine starke Bewegung, geprägt von jungen Stimmen, die weltweit Veränderungen für eine 
nachhaltige Zukunft vorantreibt. 
 

Unsere Partner  

Wir haben starke Partner gewählt, die unsere Vision teilen:  

SPIEGEL TV  

Das TV-Programm des deutschen Nachrichtenmagazins "Der Spiegel", das zu den führenden 
Publikationen in Europa gehört.  

JUNG VON MATT  

Die Ikone der Kreativität. Eine der meistausgezeichneten Werbeagenturen in Deutschland.   

TIERPARKBERLIN 

Europas größter Zoo, führend in der Nachzucht bedrohter Tierarten. 

Community & Links  

Wir brauchen Sie!  

Community-Plattformen  
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YouTube: Ein unmittelbarer Kanal für unsere Dokumentarfilme, Echtzeit-Updates, Fragen und 
Antworten und persönliche Interaktion mit uns und anderen Nutzer:innen.  
 
Instagram: Regelmäßige Updates, Ankündigungen und Engagement-Aktivitäten, um die Community 
auf dem Laufenden zu halten und zu vernetzen.  

Integration der Community  

Feedback und Zusammenarbeit: Ermutigung der Community-Mitglieder, Feedback und Vorschläge 
einzubringen und sich aktiv am Entwicklungsprozess zu beteiligen.  
 
Belohnungen und Anerkennungen: Implementierung von Belohnungssystemen und 
Anerkennungsprogrammen, um Beiträge und Leistungen der Community zu würdigen.  
 
Regelmäßige Kommunikation: Aufrechterhaltung von Transparenz und Konsistenz durch regelmäßige 
Updates, AMAs (Ask Me Anything) und auf die Community ausgerichtete Inhalte. Unsere 
Kommunikationsstrategie zielt darauf ab, unsere Community während der gesamten Crowdfunding-
Kampagne und darüber hinaus aufrechtzuerhalten. Wir werden über unsere Kanäle regelmäßig über 
die Auswirkungen der Spenden informieren, z. B. durch Einblicke hinter die Kulissen, Updates auf 
unserem YouTube-Kanal und auf Instagram, mit Interviews sowie Diskussionen zu relevanten 
Themen und Fragerunden. 

Wirkungsmessungen  

Wir wollen uns kontinuierlich mit den Projekten befassen und beobachten, wie die Mittel verwendet 
werden, um sicherzustellen, dass sie wirksam eingesetzt werden. Diese Bemühungen werden in 
unsere journalistischen Bemühungen integriert, so dass Sie uns auf diesem Weg begleiten können. Es 
muss jedoch betont werden, dass wir die Einnhamen zwar an diejenigen spenden, die sich für den 
Umweltschutz, das Wohlergehen der Menschen und künftige Initiativen einsetzen, dass wir jedoch 
keine Kontrolle über die tatsächliche Verwendung dieser Mittel haben. 

Fazit  

Zusammenfassend lässt sich sagen  

1. Michel Abdollahi und sein Team bieten ehrlichen und authentischen Journalismus, der zum 
Handeln bei globalen Themen wie Klimawandel und sozialer Gerechtigkeit anregen soll.  
 
2. Spender:innen erhalten als Symbol für ihren Beitrag Frames aus unserer Dokumentation und 
unterstützen mit jeder Spende wichtige Projekte.  
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3. Die 250.000 Frames unseres Dokumentarfilms stellen wichtige Themen dar, wobei der 
Schwerpunkt auf der Dringlichkeit des Schutzes von Wildtieren und einer ehrlichen Berichterstattung 
liegt.  
 
4. Wir spenden 75 % der gesammelten Einnahmen an wirkungsvolle Projekte, während 25 % für die 
Erstellung weiterer aufschlussreicher Dokumentarfilme verwendet werden.  
 
5. Schließen Sie sich unserer Bewegung für Veränderung an und werden Sie Teil einer Gemeinschaft, 
die sich dafür einsetzt, einen echten Unterschied zu machen, ein Frame nach dem anderen. 

Haftungsausschlüsse  

Mehr über uns…  

Haftungsausschluss für freiwillige Spenden an eine gemeinnützige Organisation  

Bitte beachten Sie, dass Ihre Spenden an unsere gemeinnützige Gesellschaft mit beschränkter 
Haftung (gGmbH), die eine Bescheinigung der Gemeinnützigkeit besitzt, freiwillige Beiträge sind. Als 
Zeichen unserer Wertschätzung für Ihre Unterstützung erhalten Sie einen Frame aus unserem 
Dokumentarfilm als symbolisches Geschenk, das keinen materiellen Wert hat.  

Keine Rückerstattung von Spenden  

Alle freiwilligen Spenden an unsere Organisation sind endgültig und nicht erstattungsfähig. Nachdem 
eine Spende getätigt wurde, können wir keine Rücksendungen oder Rückerstattungen bearbeiten. 
Bitte bedenken Sie dies vor Ihrer Spende.  

Persönliche Verantwortung in rechtlichen Angelegenheiten  

Wir möchten Spender:innen darüber informieren, dass Sie persönlich dafür verantwortlich sind, 
etwaige rechtliche Fragen im Zusammenhang mit Ihrer freiwilligen Spende zu klären, wie etwa 
Steuerabzugsfähigkeit oder ähnliche Angelegenheiten. Wir empfehlen, einen qualifizierten 
Fachmann zur Klärung individueller rechtlicher oder steuerlicher Fragen zu konsultieren.  

Allgemeiner Haftungsausschluss  

Bitte beachten Sie, dass wir keinerlei Darstellungen oder Gewährleistungen jeglicher Art, 
ausdrücklich oder implizit, in Bezug auf die Vollständigkeit, Genauigkeit, Zuverlässigkeit, Eignung oder 
Verfügbarkeit von Informationen, Produkten, Dienstleistungen oder zugehörigen Grafiken auf 
unserer Website oder in unseren Materialien für irgendeinen Zweck machen. Jede auf solchen 
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Informationen beruhende Abhängigkeit erfolgt daher ausschließlich auf Ihr eigenes Risiko. Bitte 
beachten Sie, dass dieses Whitepaper ohne vorherige Ankündigung geändert werden kann.  
 
In keinem Fall haften wir für Verluste oder Schäden, einschließlich, jedoch nicht beschränkt auf, 
indirekte oder Folgeschäden oder Verluste oder Schäden jeglicher Art, die aus dem Verlust von Daten 
oder Gewinnen im Zusammenhang mit der Nutzung dieser Website oder unserer Dienstleistungen 
entstehen. Wir übernehmen keine Verantwortung für etwaige Schäden, die aus Ihrer Nutzung von 
uns bereitgestellten Informationen, Dienstleistungen, Produkten oder Materialien resultieren.  

Über die Telemichel Stiftung - das Unternehmen hinter truth.unscripted  

Telemichel Stiftung gGmbH  
Große Freiheit 65  
22767 Hamburg  
Deutschland  
 
Wurde im Jahr 2022 vom deutschen Journalisten und Künstler Michel Abdollahi gegründet. Sie ist als 
gemeinnützige Organisation von der Bundesrepublik Deutschland anerkannt und verfolgt die 
folgenden Ziele:  
 
Der Zweck des Unternehmens ist (a) die Förderung von Kunst und Kultur, (b) die Förderung von 
Umwelt- und Naturschutz sowie Tierschutz. Die Umwelt, die Natur und die Tiere sollen so geschützt 
werden, dass die Vielfalt der Arten, die Einzigartigkeit und die Schönheit der natürlichen Umgebung 
erhalten und nachhaltig gesichert werden. (c) die Förderung von Bildung sowie die Förderung der 
Gleichstellung der Geschlechter zwischen Frauen und Männern.  
 
Der Satzungszweck wird insbesondere durch Maßnahmen zur Förderung der folgenden Zwecke 
realisiert: (a) Theater- und Bühnenveranstaltungen sowie Inszenierungen von Stücken und 
Installation von Kunst, (b) Erwerb und öffentliche Verbreitung von Wissen über ökologische 
Zusammenhänge, Aufklärung der Öffentlichkeit über die Notwendigkeit des Umweltschutzes zur 
Erhaltung der Umwelt, der Natur und der Tierpopulationen, Verbreitung von Wissen über die 
Gefährdung der Umwelt, Natur und Tiere durch eigene Veröffentlichungen und Vorträge, 
Zusammenarbeit mit anderen Institutionen, Verbänden und Persönlichkeiten mit identischen Zielen 
im Umwelt- und Naturschutz, Weiterleitung von Geldern an andere steuerbegünstigte 
Körperschaften mit identischen Zwecken, Organisation, Durchführung und Förderung von Seminaren, 
Coachings und anderen Schulungsveranstaltungen für Bildungs- und Gleichstellungszwecke. Die 
Gesellschaft verfolgt ausschließlich und unmittelbar gemeinnützige Zwecke im Sinne des Abschnitts 
"Steuerbegünstigte Zwecke" der Abgabenordnung. Die Körperschaft handelt altruistisch; sie verfolgt 
nicht in erster Linie selbstwirtschaftliche Zwecke. ©2024 
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